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1. Konstituering 

 

I tillegg til Styret var det tolv medlemmer som møtte. 

 

Ingen kommentarer til innkallingen. 

 

2. Status Brygger: 

 

Ingen kjente skader gjennom vinteren, men behovet for vedlikehold vil nok 

øke i tiden som kommer. Styret er kjent med at det i bryggeanlegg i samme 

område er / har vært behov for reparasjoner på kjettinger mellom bryggene og 

moringer. 

 

3. Status Økonomi: 

 

Økonomien er heller skral. Styret i Pollestien, takket i vinter ja, til å bidra til 

bygging av ny Riise bru, med inntil en tredejedel av kostnadene.  I tillegg har 

vi ordinære utgifter til håndtering av landganger med ca 7.500,- pr år. I sum 

gjør dette at vi pr dags dato skylder er enn vi har på bok. 

 

4. Vurdere innbetaling fra medlemmene. 

 

Styrets forslag om å be om en innbetaling fra medlemmene på NOK 750,- ble 

raskt nedstemt av årsmøtet, og det ble i stedet vedtatt å kreve hvert medlem for 

NOK 1.000,-  

 

5. Nye bryggeplasser i Hallangspollen – statusoppdatering 

 

Espen Jakobsen og Geir Midtun, jobber med å få godkjent å legge ut en ny Pir. 

De ser for seg, at om det går som det skal, vil det være nye plasser tilgjengelig 

Våren 2022 

 

6. Eventuelt 

 



Tilgang til vann på bryggene ble nevnt.  Dette har vært nevnt tidligere, uten at 

Styret har klart å komme opp med en løsning som er tilfredsstillende med 

tanke på Kost/Nytte. 

  

7. Valg 

 

Styret 2021-2022: 

 

Jon Th. Andresen  Styreleder  Gjenvalgt 

Kjetil Ødegård  Sekretær/Kasserer Gjenvalgt 

Inge Johnsen  Styremedlem  Ikke på valg 

Magne Johansen  Styremedlem  Ikke på valg 

Espen Jakobsen  Styremedlem  Valgt for 2 år 

 

 


